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GENERALFORSAMLING 
Vi vil kort informere dere om at dato for 
Generalforsamling på Recanto er satt til: onsdag 
15. januar 2014 ettermiddag. Marit fra Advisory
Counsil/Styret vil være tilstede. 

Formell invitasjon med agenda vil komme fra B&M 
innen fristen, samt senere budsjettforslag og 
regnskap.
Har dere innspill til budsjett eller saker til 
Generalforsamlingen, vennligst send inn. 

ÅRET 2013 OG SAMARBEID 
MED B&M
Som tidligere vil vi sende ut en oppsummering fra 
året, noe som dere også i hovedtrekk har fått på 
rapporter fra Paulo. 

Håper dere har lagt merke til at det meste av 
informasjon nå kommer direkte fra B&M / Paulo, 
slik at Advisory Counsil/Styret har fått god 
avlastning og et supert samarbeid med B&M  ☺
Dette gleder oss stort!

GENERAL ASSEMBLY
We will short inform you that the day for the 
General Meeting on RECANTO is: Wednesday 15 
January 2014 afternoon.Marit from the Advisory 
Counsil / Board will be present. 

Formal invitations with agenda will come from B & 
M within the deadline, as well as recent budget 
and accounting.
Do you have input for the budget or cases to the 
General Assembly, please send us.

THE YEAR 2013 AND 
COOPERATION WITH B&M
As before, we will send you a summary of the 
year, which you also have received as highlights 
in reports from Paulo. 

I hope you've noticed that most of the 
information now coming directly from B&M / 
Paulo so Advisory Counsil / Board has received 
great relief and a great partnership with B & M ☺
This is very gratifying for us!

To / Til: Owners at Recanto / Eierne på recanto Date / Dato 13.09.2013

Bildet er av det nye gjerdet hos 
Praia Zumbi. The picture here is of 
the new fence at Praia Zumbi.



CONDOMINIUM RECANTO
It is also reported that Recanto looks very good 
/ well-kept and the staff thrive. The only small 
concern is the restaurant that Marcello and 
Theo left at the year-end, have some 
challenges in the new operation/business. But 
... those who have been there report about 
open restaurant and very good food, so we 
hope that there is like this in the future also. 

ADVISORY COUNSIL / BOARD 
is each year for election. 

3 of 4 make themselves available also for next 
year and there is then a need for at least one 
candidate (and/or several). 

We hope that more people want to be available 
as a candidate and work for RECANTO's best. 
Please contact us.

With regards from Advisory Counsil
w/Sonja Svindal Granås, Eilif Svensson, 
Marit Granheim and Henrik Stensby

CONDOMINIUM RECANTO
Det meldes også om at Recanto ser veldig 
bra/velholdt ut og de ansatte trives. Eneste lille 
«skjær i sjøen», er restauranten som Marcello 
og Theo forlot ved årsskiftet, dessverre har noen 
utfordringer i den nye driften. Men…   de som 
har vært der melder om åpen restaurant og 
svært god mat, så vi satser på at det er/blir slik 
også i fremtiden. 

ADVISORY COUNSIL / STYRET 
er hvert år på valg. 

3 av 4 stiller seg til disposisjon også for neste år 
og det er da behov for minimum 1 kandidat (og 
gjerne flere).

Vi håper at flere ønsker å stille som kandidat og 
jobbe for Recanto’s beste. Ta kontakt med oss 
hvis du kan tenke deg å stille.

Med hilsen fra Advisory Counsil
v/Sonja Svindal Granås, Eilif Svensson, 
Marit Granheim og Henrik Stensby


